

Title (en)

Installation unit.

Title (de)

Installationsblock.

Title (fr)

Bloc d'installation.

Publication

EP 0520269 A1 19921230 (DE)

Application

EP 92109998 A 19920613

Priority

DE 4120636 A 19910622

Abstract (en)

It is known to set up installation units having at least one sanitary fitting by means of height-adjustable foot supports on an uncovered floor. These installation units are clad on their front side by at least one covering element, the lower horizontal edge of which maintains a distance from the uncovered floor, so that outwardly there is a gap from a cavity behind the covering element. In order that, for example when placing the screed on the uncovered floor, the screed cannot flow undesirably through the gap into the cavity behind the covering element mentioned, to close off this gap (22) according to the invention an angled-off partitioning element (23) is fastened height-adjustably to the supporting frame (12) of the installation unit (10), preferably behind the covering element (20). The horizontal section (25) of the partitioning element (23) overlaps the projecting parts of the footplates (17), in order to avoid any damage to the welded or foil sheetings, used for damp-proofing, by the sharp edges and borders of the footplates (17). <IMAGE>

Abstract (de)

Es ist bekannt, Installationsblöcke mit wenigstens einem Sanitärkörper über höhenverstellbare Fußstützen auf einem Rohboden aufzustellen. Diese Installationsblöcke sind an ihrer Vorderseite mit wenigstens einem Abdeckelement verkleidet, dessen unterer horizontaler Rand einen Abstand zum Rohboden einhält, so daß nach außen ein Spalt zu einem Hohlraum hinter dem Abdeckelement vorhanden ist. Damit z. B. beim Aufbringen des Estrichs auf dem Rohboden der Estrich nicht in unerwünschter Weise durch den Spalt in den Hohlraum hinter dem erwähnten Abdeckelement einfließen kann, wird erfahrungsgemäß zum Abschluß dieses Spaltes (22) ein abgewinkeltes Abschottelelement (23) höhenverstellbar am Traggestell (12) des Installationsblocks (10) befestigt, vorzugsweise hinter dem Abdeckelement (20). Der horizontale Abschnitt (25) des Abschottelelements (23) überlappt die vorstehenden Teile der Fußplatten (17), um eine Beschädigung der für die Feuchtraumisolierung verwendeten Schweiß- bzw. Folienbahnen durch die scharfen Kanten und Ränder der Fußplatten (17) zu vermeiden. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/32

IPC 8 full level

E03C 1/32 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/32 (2013.01); **E03D 11/146** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3765036 A 19731016 - DYKSTRA D
- [A] DE 8508069 U1 19850515
- [A] DE 3413813 A1 19851031 - GRAMMER MEINRAD
- [A] EP 0084209 A1 19830727 - HAUSERMAN INC [US]
- [A] IKZ HAUSTECHNIK SANITÄR, HEIZUNG KLIMA ELEKTRO Nr. 11, 1981, ARNSBERG Seiten 34 - 41; 'Vorwandinstallation in der Sanitärtechnik'

Cited by

US9924934B2; US9901355B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0520269 A1 19921230; EP 0520269 B1 19940921; AT E112000 T1 19941015; DE 59200526 D1 19941027; ES 2062852 T3 19941216

DOCDB simple family (application)

EP 92109998 A 19920613; AT 92109998 T 19920613; DE 59200526 T 19920613; ES 92109998 T 19920613